

**Referat
fra
Dansk Kegle Forbunds Hovedbestyrelsesmøde
søndag den 6. Marts 2005
Nyborg Borgerforening**

Tilstede:

Forretningsudvalget: Niels Nasser (NN), Bent Johansen (BJ), Finn Hyldmar (FH)

Eliteudvalget: Niels Marqvardsen (NM)

Turneringsudvalget/Sektion Bohle: Bent Pedersen (BP)

Turneringsudvalget/Sektion Asfalt: Uffe Espensen (UE)

Ungdomsudvalget: Sten Jensen (SJ)

K.K.U.: Georg Nielsen (GN)

F.K.U.: John Rask (JR), Herbert Jensen (HJ)

J.K.U.: Hanne Christensen (HC), Henning V. Nielsen (HN)

S.K.U.: Birgit Reitz (BR)

DAGSORDEN:

- 1.) Referat fra sidste møde
- 2.) Orientering fra formanden
- 3.) Orientering fra kassereren
- 4.) Orientering fra sekretæren
- 5.) Orientering fra Turneringsudvalget Bohle
- 6.) Orientering fra Sektion Classic
- 7.) Orientering fra Eliteudvalget
- 8.) Orientering fra Ungdomsudvalget
- 9.) Fiq & Wnba
- 10.) Unionsrunde (Kort orientering fra unionerne)
- 11.) Eventuelt

Finn oplæste dagsordenen, og gik videre til punkt 1

ADD: 1 Referat fra sidste møde

Ingen havde noget til punktet.

ADD: 2 Orientering fra formanden

NN: fortalte at D.I.F. tager stikprøver på medlemmer i klubber, og om klubberne opfylder kravene om medlemskab af DkeF. De har specielt kigget på ældresagsklubberne, men NN. Har gjort det klart overfor D.I.F. at disse er OK, men han tager fat på disse klubber sammen med Ejler i maj måned. Man må jo kun opføre de medlemmer som spiller kegler overfor D.I.F.

NN: fortalte at der var stillet et forslag fra en klub vedr. forhøjelse af kørsels godtgørelsen. Han havde talt med personen som havde stillet forslaget, og fortalt at hvis man stillede sådan et forslag så skulle der kr. og øre på ellers er det ikke et forslag. Vi skal også tænke over om vi tager for mange folk fra unionerne med divisionerne, og det håber jeg at turneringsudvalget vil tage op.

Vedr. de forslag vi har til vort eget rep. møde, så vil jeg lade dem stå som de er, og så må vi tage det som det kommer.

Jeg kan fortælle at BP går på pension til rep. mødet, og NM har fortalt mig at han stopper, så derfor har han arbejdet på at få nye folk ind på de pladser. (Jeg har endda spurgt om ikke NM ville tage et år mere.) Jeg er blevet konfronteret med at NM er blevet gået. NM har lige fortalt mig at han selv har valgt at stoppe. JKU bør fortælle hjemme i sit bagland hvad der sket.

Mine forslag til de 2 poster er Carl Koch til Turneringsudvalget og Finn Madsen til Eliteudvalget, så nu er det op til jer.

Jeg har også talt med SJ vedr. et kursus som han er ved at få op og stå, og det regner jeg med at D.I.F. vil betale.

Vi har på et tidligere møde aftalt at vi kun skulle have internationale dommere, og dem har vi 12 af. Jeg kan også oplyse om at Klaus Peter Nieburg ikke er overdommer mere, da han har opført sig upassende i lang tid.

Omskrivningen af internationale bestemmelser er ved at være færdig, og vil så blive oversat til dansk, og så blive lagt ind på hjemmesiden.

Master cuppen er kun en prøve på noget nyt, så derfor håber jeg i tager godt imod dette.

Vedr. afskrivning, det syntes jeg at vi skal arbejde videre på.

Vedr. forslaget om overtrædelse, så er det blevet rettet til, og det er jo kun godt for spillerne.

Ninepin trible, der vil Classic nok boykotte dette stævne, men det er planlagt til den første weekend i september, så må vi jo se om der kommer flere lande med i år.

Polen landskampen foregår den 27-28. maj 2005 i Nørrebrohallen.

Moderen til den dreng som repræsenterede Danmark sidste år i scherre, har spurgt om hun måtte stille op for Danmark til VM fra den 14-19/5-2005 i Hagen, og om vi kunne finde en makker til hende, så det er op til jer om i kender en mand som vil stille op.

HN: vil gerne vide fra NM om det er sandt at han er stoppet eller blevet gået. Han syntes også det var en god ide med master cup, men syntes ikke at mix DM skal udgå. Jeg syntes det er uheldigt hvis tre bane spillet skal ud i unionerne igen. Jeg vil også gerne vide hvem der skal udtage Polens landsholdet, og så efterlyste du en spiller til scherre, og der

ved jeg at KIF har en spiller som har spillet det før. Han ville også høre om der var fejl med nogle medlemsrapporteringer til DIF.

NN: Der var en fejl vedr. Midtals, og der har jeg talt med dem, og vil få det rettet.

NM: forklarede at han også havde hørt han var syg, og jeg har talt med NN efter landskampen i Tyskland, og FU har talt om at eliteudvalget skulle flyttes ind under Turneringsudvalget, så jeg kun skulle tage mig af landsholdet, og jeg skulle ikke fortsætte med HB møderne, så jeg tager det som en fyreseddel, og jeg vil hellere gå før jeg bliver smidt ud.

NN: kunne ikke genkende den forklaring, da du jo havde fortalt at du ville stoppe. Der er jo ingen der har kritiseret dit arbejde. Jeg fortalte dig at hvis du ville tage et år mere så ville vi gøre det på den måde at du kun skulle tage dig af landsholdet, for så ville du have mindre arbejde, og ligeså med HB møderne hvis det var for meget. Det har aldrig været min mening af skyde dig ud.

HN: Jeg forstår ikke du kunne fortælle på vores rep. møde at NM var syg, og at der har været talt om det i FU, men GN er her jo så han må vide det. Hele JKU vil opfordre dig NM til at fortsætte .

GN: har ikke været med til noget FU møde, hvor han har fået det at vide, og han syntes også at hjemmesiden skulle laves om da den kun bestod af resultater, for der står ingen ting om keglesporten. Jeg vil gerne vide om vores passiv klubber er ok overfor DIF, for ellers må jeg jo gå hjem og melde dem ud. Jeg vil også gerne vide om hvornår FH er på kontoret, da jeg ved at han arbejder om mandagen. Jeg vil godt vide på skrift hvornår der er nogen på kontoret.

NN: FH er stadig på kontoret men bare på andre tider, og det er der ikke ændret ved. Der er ikke ændret på arbejdstiden andet at han er der søndag aften og mandag aften.

FH: Jeg må jo selv vide mine arbejdstider som er aftalt, og det er søndag aften og mandag aften, og det vil komme i næste keglesport.

GN: Vedr. tre bane spil så fik vi at vide at hvis vi lagde baner i Nørrebrohallen så ville vi også afholde dette stævne, men jeg kan se at vi skal have det i 2006 og så igen om 10 år, og det syntes jeg ikke om.

NN: Der er 4 anlæg i Tyskland hvor de har alle 3 bane typer, og jeg kan ikke love dig at du vil få det hvert 4. år hvis nu nogle andre lande også bygger anlæg til 3 bane spil.

BR: fortalte at der ikke var noget problem på kontoret, for hun var der hver mandag fra 10 til 16 og hvis der er et problem giver jeg bare Finn's telefonnummer, og så kan de tale med ham på mobilen. Så ordner han det når han kommer. Det er beklageligt at du ikke har fået det at vide. Jeg er blevet pålagt af SKU at stemme for at NM skal fortsætte.

GN: Jeg har ikke problemer med at få fat i FH, men jeg syntes bare at alle skulle vide det, og at vi så kunne få det på skrift.

NM: ville gerne takke JKU og SKU for opbakningen, men jeg står fast på at stoppe.

ADD 3: Orientering fra kassereren

BJ: Regnskabet er færdigt og det er udsendt til FU, og det vil komme i mappen til rep. mødet. Vi har jo lavet en god investering i nogle obligationer. Budgettet er udleveret og i kan se at vi skal have et overskud på kr. 24.000,00

ADD 4: Orientering fra sekretæren

FH: Det går meget fint på kontoret. Klubberne er ikke særlig gode til at indrapportere til DIF vedr. deres medlemmer, og derfor har jeg sendt formændene en liste over hvem der mangler og det har hjulpet rigtig godt. FKU er nu også begyndt at sende deres rapporteringer direkte til os, og det tror jeg er Jimmy's fortjeneste. Dem som har en VPN adgang skal bruge DIF's antivirus system, ellers vil DkeF komme til at erstatte hvis de får virus.

UE: er det rigtigt at vores licensnummer nu er medlemsnummer.

FH: Det er rigtigt at alle nu kun har et medlemsnummer i DkeF selvom man spiller bohle og classic.

ADD 5: Orientering fra Turneringsudvalget Bohle

BP: ville gerne vide om der skal spilles nogle opryknings kampe, for SKU og Kku skal ikke spille, da SKU ikke har nogle at rykke op.

ADD 6: Orientering fra Sektion Classic

UE: Han håbede at når han sender noget til formændene, at det så bliver videregivet til den person som står for det.

ADD 7: Orientering fra Eliteudvalget

NM: gav et kort referat af hvad der var sket i årets løb i hans regi, Turnering i Screm, Europa cup og Landskampen, og han takkede for det gode samarbejde igennem mange år.

HN: Det var ikke heldigt at der blev lavet om på rækkefølgen ved Europa cuppen i finalen.

NM: Ja der skete en fejl inden bag ved, men jeg fortalte at vi kørte efter programmet, for der var kommet en forkert seddel op på tavlen.

ADD 8: Orientering fra Ungdomsudvalget

SJ: en af unionskampene blev flyttet til Hammelev, da banerne i SKU var gået i stykker. Jeg har fået grønt lys til at gå videre med 3 runde med små kugler.

Vedr. Pædofili der har jeg været hos politiet og fået en attest på mig selv, så kan i se hvad oplysninger vi får fra dem, og jeg vil opfordre til at vi får attester på alle ungdoms ledere.

Jeg har fået en forespørgsel vedr. doping, og hvis et barn spiller landskamp og har astma så skal de have en attest på at de tager den medicin.

Jeg kunne godt tænke mig at lave et kursus i psykologi for landsholds spillere.

Må vi flytte et DM fra et 8 baners anlæg til et 4 baners anlæg.

Vi vil gerne have slettet i strategiplanerne vedr. nålestævne, så datoen ikke skal være fast.

NN: Der har været en konference i Danmark i DIF regi vedr. doping. Alle forbund skal lave et doping program iflg. WADA, og det vil blive afsluttet i Kuwait i næste uge, og det vil blive udgivet på tysk. Efter reglerne vil en attest fra lægen ikke være gyldig hvis du tager medicin for en sygdom. Jeg ser roligt på det, da jeg ikke tror at vi får kontrol i kegler. Vedr. sidste runde for små kugler så står DkeF for det. Det tager jeg på min kappe.

GN: Jeg er ikke blevet spurgt vedr. det grønne lys, og jeg ved at Kku ikke vil betale. Jeg syntes at i bruger for mange penge, og den måde at i bruger dem på. Vi får ikke noget at vide til tiden hvis der er et arrangement i Kku. Banerne bliver ikke brugt fra morgen stunden, men først kl. 12.00.

Ved unionskampen står der ikke at vi skal købe en masse ind, og så bare i sløser med pengene.

Jeg accepterer ikke at du bruger Hanne Saxtorff, når jeg gang på gang har fortalt at hun ikke skal hjælpe ved stævner i Kku. Hvis du brugte mig lidt bedre så ville du få et bedre arrangement.

BR: Vi talte om på sidste HB møde om at unionerne skulle betale den sidste runde for små kugler, og jeg fortalte at jeg ikke kunne svare på om SKU ville være med, og jeg har ikke fået grønt lys for det. Det er et DkeF arrangement og så er det dem som skal betale.

SJ: Med hensyn til Hanne så vil jeg bruge hende, for jeg er ikke god til computere.

BJ: unionerne skal selv betale hvis de har flere ledere med.

GN: Hvis du ringede så ville du nok spare lidt.

SJ: Jeg kontakter ungdomsformanden, det er dem jeg arbejder sammen med.

NN: Det blev ved sidste HB møde aftalt at BJ der bestiller bus, hotel og baner til diverse arrangementer.

HN: Jeg syntes at det er en god ide at BJ bestiller bus og hotel, men ikke baner, det skal gå igennem unionerne.

DER BLEV STILLET FORSLAG OM AT BENT JOHANSEN BESTILLER BUS OG HOTEL SAMT FORPLEJNING TIL SAMTLIGE STÆVNER.

Det blev enstemmigt vedtaget.

Der var enighed om at DM ikke skulle flyttes til et 8 baners anlæg.

ADD 9: Fiq & Wnba

NN: Der går en masse tid, og der er mange problemer med Classic. De har, som i ved, at de vil ændre slagantallet til 120 slag også nationalt. De havde jo udelukket Tyskland for alt internationalt. Det vil komme op på mødet i Kuwait i næste uge.

ADD 10: Unionsrunde (Kort orientering fra unionerne)

GN: Jeg har hørt i min øresnegl at vi muligvis ikke får asfalt i Nørrebrohallen, da der har været en messe i hallen, og der deltog vi ikke fra KKKU, men curlingen deltog. Nørrebrohallen har givet grønt lys for at vi skal have banerne, men det ligger på højere sted, og jeg ved ikke om DkeF vil støtte med et tilskud.

HJ: Der er ikke så meget at sige, men jeg vil gerne tale lidt om keglesport, da vi syntes at det bliver beskåret meget, og vi vil gerne have nogle flere.

HN: Der var ikke den store udskiftning på vores rep. møde. Fyn er kommet med et forslag om at starte 2 div. op igen, og der går jeg og tænker på nogle ændringer, for vi skal passe på ikke at taber flere damer.

BR: Med hensyn til keglesport så giv besked, så får i nogle flere, ellers har jeg kun at vores formand er blevet genvalgt, så vi har en formand de 2 næste år.

ADD 11: Eventuelt

FH: NN har meddelt BJ og FH at han er syg og han vil trække sig til først kommende rep. møde, så jeg beder jer om at komme med et emne til rep. mødet.

FH: Vi har købt nogle gamle billeder som omhandler keglespillet, og dem vil jeg lade løbe rundt så i alle kan se dem, og jeg håber at i syntes at det er en god ide. Der var 8 billeder til kr. 300,00 stykket.

ALLE SYNTES DET VAR EN GOD IDE AT KØBE BILLEDERNE.

UE: Jeg kunne godt fortælle en kæmpe beretning om hvad der foregår i classic, vi i classic har oplevet at en spiller har vundet en pokal i Sweden Open og det var Ena Bargholz som slog hele verdens eliten.

NN: Jeg kan fortælle at jeg var til præsidiiums møde, og der blev jeg lykønsket med dette flotte resultat, men hun kan kalde sig nordisk mester, og vi ser frem til at Danmark kan gøre sig gældende til VM.

GN: det var nogle bomber der kom her, og jeg syntes også at hvis NN er syg så skal han stoppe, men hvad med det internationale trækker du dig også fra det.

Referent

2/5-2005 Finn Hyldmar